
 

 

Gemeenteraadsverkiezingen 2018 

Vragenlijst aan politieke partijen 

 

Aan de hand van de programma’s van 2012, maar vooral van de opmerkingen die regelmatig op ‘inwoners Donkgemeenten overleggen met elkaar’ worden 

geplaatst, werd een lijst gemaakt van belangrijke aandachtspunten bij de bevolking. 

De partijen kregen deze lijst op 19 augustus toegestuurd, met de vraag tegen 1 september er hun standpunt over bij te zetten. 

Hieronder de antwoorden, met onder de partijnaam de datum waarop ze de antwoorden stuurden. 

Vraag Open VLD 
CD&V 
6/9/18 

N-VA 
1/9/18 

sp.a/Groen 
1/9/18 

Gemeente-
belangen 

SVV OBU 

Politiek/burger  

Hoe kan de 
relatie 
politici/burger op 
gemeentelijk vlak 
worden 
verbeterd?  
Wat kunnen 
policiti doen, wat 
de burgers? 

 Tussen de 
mensen staan, 
een luisterend 
oor bieden en 
vooral gericht en 
tijdig 
communiceren. 
Niet enkel 
informeren maar 
ook in een vroeg 
stadium de 
bevolking 
consulteren om te 
weten wat de 
noden en 
verzuchtingen 
zijn. 

Voor de n-va blijft 
het uitgangspunt 
de 
representatieve 
democratie. Dat 
neemt niet weg 
dat de burger 
meer inspraak in 
het beleid 
kan/moet krijgen. 
Burgerparticipatie 
kan op 
verschillende 
manieren: 
organisatie van 
inspraakrondes, 
online consultatie 
van burgers, 
tijdige en 
transparante 

Met de inwoners 
zelf praten, 
luisteren wat er 
leeft.  
Een gesprek met 
een groep jonge 
mensen leerde 
veel over hun 
noden ivm het 
skatepark en de 
Kazerne.  
 
En als burger, ga 
in gesprek met 
ons. Laat ons 
weten wat je 
anders wil. 

   



informatie aan 
burgers. 
Participatie moet 
wel meerwaarde 
hebben en mag 
daadkrachtig 
beleid niet in de 
weg staan. 
De kloof tussen 
politiek (politici) 
en jong 
adolescenten 
moet dringend 
gedicht worden, 
zij zijn immers 
onze 
beleidsmakers 
van morgen. (cfr 
ons programma) 

Heel specifiek: er 
is al dikwijls 
gezegd dat de 
communicatie 
moet verbeteren. 
Wat zijn jullie 
voorstellen? 

 Bij grote 
projecten op 
voorhand werken 
met een 
infomarkt en 
mogelijkheden 
geven aan 
burgers om mee 
projecten vorm te 
geven op een 
participatieve 
manier. Tijdens 
de werken zelf 
wordt een 
straatpeter/straat
meter de link 
tussen de 
gemeente en de 
bewoners. 
Verslagen van 

Het is niet 
voldoende om 
regelmatig te 
communiceren 
over WAT er 
beslist werd. De 
n-va wil tevens 
en vooral 
communiceren 
WAAROM een 
bepaalde 
beslissing 
genomen werd. 
Bovendien blijft 
de gemeenteraad 
het hart van de 
gemeentelijke 
democratie en die 
willen we dichter 
bij de burger 

Georganiseerde 
inspraak 
organiseren voor 
alle inwoners, bv. 
een vragenuurtje 
per 
gemeenteraad 
voor de inwoners 
 
Het aanstellen 
van een 
ombudspersoon, 
als 
aanspreekpunt 
voor alle klachten 
over de 
gemeente. Hij/zij 
maakt jaarlijks  
een openbaar 
rapport over de 

   



werfvergaderinge
n e.d. worden 
actief aan de 
burger bezorgd. 

brengen. (cfr ons 
programma) 

ontvangen 
klachten en hun 
opvolging. 
 
Volledige 
openbaarheid 
van bestuur (oa. 
verslagen van het 
Schepencollege). 
Livestreamen van 
gemeenteraad. 
 

Waar kunnen 
plaatselijke 
politici een 
invloed 
uitoefenen op 
beslissingen die 
andere 
gemeenten, 
intercommunales, 
provincies, 
Vlaams gewest, 
federale regering 
nemen? 

 Het is belangrijk 
dat onze 
verkozenen in 
intercommunales 
en de 
provincieraad de 
Berlaarse 
belangen voorop 
zetten. Er zijn 
veel 
samenwerkings-
mogelijkheden 
die tot op heden 
onderbenut 
gebleven zijn. 

Sommige lokale 
politici zijn tevens 
volksvertegen-
woordiger in één 
van de kamers… 
Lokale 
mandatarissen 
zetelen in 
intercommunales: 
wij pleiten ervoor 
dat ze zich beter 
voorbereiden op 
dat mandaat en 
materiekennis 
opdoen zodat ze 
beslissingen 
kunnen mee 
richting geven. Bij 
n-va heeft elke 
lokale voorzitter 
tevens een zeer 
nauw contact met 
de n-va 
fractieleiders in 
beide 
parlementen. 

Als er 
afvaardiging 
voorzien is, in 
raden, 
intercommunales 
...is er invloed 
mogelijk: de 
mandataris die 
dat opneemt 
moet daarvoor 
met 
betrokkenheid en 
met kritische 
houding 
aanwezig zijn 

Wie een goed en 
ruim netwerk 
onderhoudt kan 
soms eens iets 
meer... 

 

   

Verkeersveiligheid:  



Waar liggen 
volgens jullie de 
voornaamste 
knelpunten, en 
wat kan er 
gemeentelijk 
worden gedaan? 
(snelheid, drukte 
in dorpskernen, 
fietspaden tussen 
de kernen) 

 CD&V wil 
investeren in 
(verkeers-) 
slimme 
oplossingen in 
onze 
dorpskernen. 
 
Een betere 
verkeersdoor-
stroming is een 
absolute prioriteit, 
naast extra 
aandacht voor de 
zwakke 
weggebruikers en 
het behouden 
van voldoende 
parkeerplaatsen.  
 
Voor elke 
dorpskern bevat 
het CD&V-
programma 
actiepunten, 
vooral het 
opstellen van 
structurele 
oplossingen die 
snel moeten 
worden 
uitgevoerd.  
 
In het volledige 
programma staan 
10 concrete 
acties voor een 
fietsbeleid. 

De voornaamste 
knelpunten zijn 
voor ons diegene 
waarvan de 
bevolking wakker 
ligt: de toestand 
van ons 
wegennet, veilige 
fietspaden (ook 
en vooral voor 
schoolgaande 
jeugd en tussen 
de kernen), 
comfortabele 
voetpaden zodat 
ook minder 
mobiele/valide 
mensen veilig de 
straat op kunnen, 
terugdringen van 
overdreven 
snelheid, 
tegengaan 
sluipverkeer. (cfr 
ons programma) 
Het conflict dat 
we moeten 
oplossen is 
tussen de 
doorstroming van 
het verkeer en de 
leefbaarheid van 
onze kernen. 

Eindelijk de E. 
Hertecantlaan 
heraanleggen, 
met  bereikbaar-
heid van handels-
zaken, leefbaar-
heid en verkeers-
veiligheid voorop 
staan.  
 
Een rond punt of 
andere goede 
verkeersoplos-
sing in Overmere. 
 
Meer snelheids-
controles (zone 
Wetteren-
Wichelen-Laarne  
per maand 
10.000 
controles!!!) 
 
Onze wegen 
fiets- en wandel-
vriendelijk maken 
 
Meer voetpaden 
in de nieuwe 
verkavelingen. 
 
Fiets- en wandel-
paden beter 
onderhouden 
 
Snelheids-
vertragende 
oplossingen in 
straten die leiden 

   



naar scholen, bv. 
inrichten van 
fietsstraten, waar 
auto’s te gast 
zijn.  
 
 

Mobiliteit: kan de 
gemeente invloed 
uitoefenen om 
meer bussen 
door de 
gemeente te 
laten rijden? Om 
de jeugd veilig en 
ook ’s 
avonds/weekend
s naar en van 
steden in 
omgeving te 
gaan? 

 De Lijn is 
Vlaamse 
bevoegdheid, 
waarop we als 
gemeente bitter 
weinig druk op 
kunnen 
uitoefenen. Het 
proefproject rond 
vervoersregio’s 
zou lokale 
besturen laten 
meebeslissen 
over het aanbod 
van De Lijn. De 
gemeente moet 
hier snel op 
intekenen om 
mee rond de tafel 
te zitten.  
 
Een 
mindermobielen-
centrale moet 
verplaatsings-
mogelijkheden 
bieden aan 
mensen met een 
laag inkomen en 
een beperkte 
mobiliteit.  

Dat is altijd het 
proberen waard 
maar als kleine 
landelijke 
gemeente 
hebben we 
weinig invloed op 
De Lijn ( 
rendabiliteit 
vraagstuk). Om 
hier toch wat 
trachten uit de 
brand te slepen 
kunnen we : - de 
krachten 
bundelen met 
omliggende 
gemeenten  - 
onderzoeken of 
privé initiatieven 
een haalbare 
oplossing  
kunnen bieden. 
Lokeren-Aalst is 
een goede 
busverbinding die 
een goede 
dienstverlening 
aantoont, maar 
wat met 
Uitbergen? 

Ja, dit kan 
volgens ons door 
goed lobbywerk 
van de gemeente 
naar de Lijn toe.  
 

   



        

Toestand wegen/fiets- en voetpaden 

Wat zijn de 
mogelijkheden 
om 
gemeentewegen 
te verbeteren/ 
vernieuwen? 

 CD&V Berlare wil 
jaarlijks 
investeren in de 
kwaliteit van de 
gemeentewegen, 
op basis van 
objectieve 
beoordelingscriter
ia en een 
inventaris van de 
toestand van de 
wegen.  
 

De N-VA wil een 
meerjarig 
infrastructuur 
plan ontwikkelen 
om 
gemeentewegen, 
voet- en 
fietspaden 
structureel aan 
te pakken. Dit 
gaat gepaard met 
aanzienlijke 
investeringen 
omdat je dan ook 
rioleringswerken 
zult moeten 
uitvoeren…wie 
denkt dat dit 
allemaal op een 
paar jaar tijd kan 
gerealiseerd 
worden, dwaalt. 
 
Voor de 
gewestwegen is 
een goede relatie 
en regelmatig 
constructief 
overleg met het 
AWV 
noodzakelijk. 

Niet automatisch 
terugvallen op 
een terugkomend 
onderhoudsplan. 
De straten gaan 
voor waar 
verbetering/ 
vernieuwing 
nodig is.   
 
Overleg en 
communicatie 
met 
buurtbewoners... 
 

   

Idem voor 
gewestwegen? 

 Zie hierboven – 
we moeten hier 
echter rekening 
houden met 
andere actoren 
en meer invloed 
uitoefenen op het 
Agentschap 
Wegen en 
Verkeer. 

Inzetten op 
samenwerking en 
relatie met 
gewest.  

 

Vechten voor 
eigen dossiers en 
voortdurend en 
niet aflatend 
opvolgen. 

 

   

Wat zijn de 
mogelijkheden 
om de voet- en 
fietspaden te 
verbeteren/toe te 
voegen? 

 CD&V Berlare wil 
de volgende 
legislatuur werk 
maken van een 
beter onderhoud 
van voetpaden, 
pleinen, 
kerkhoven, trage 
wegen, 
verkeersborden, 

Kwestie van 
keuzes ... als we 
zwakke 
weggebruikers 
prioritair veilig 
willen stellen 

 

Meerjarenplan 
met 
schoolomgeving 

   



houtkanten, …  
Een goed 
onderhoud van 
wegen, 
voetpaden en 
pleinen behoort 
tot de kerntaken 
van de 
gemeente. 
 
CD&V pleit voor 
het opmaken van 
een veegplan, 
met een 
langetermijnplann
ing voor het 
onderhoud van 
elke straat.  
 
Bij de 
herinrichting moet  
maximaal ingezet 
op onderhouds-
vriendelijkheid 
 

als eerste 
plaatsen. 
 
Voet- en 
fietspaden 
aanpassen aan 
minder mobielen. 
Bv. stoepranden 
verlagen aan 
belangrijke 
diensten en 
verhogen aan 
bushaltes om een 
rolstoel zonder 
hulp te laten 
uitrijden.  
 
Een definitief, 
uniform en 
compleet 
voetpadenbeleid: 
overal 
eenvormige 
voetpaden. Nu 
doet iedereen wat 
hij wil voor zijn 
eigendom. 

 

        

Gemeentelijke infrastructuur/diensten 

Is de gemeente 
voldoende 
uitgerust om de 
huidige en 
toekomstige 
diensten te 
leveren? Wat is 
evt. nog nodig? 
(personeel, 

 Gebouwen zijn er 
zeker voldoende. 
Een nieuw 
gemeentehuis is 
voor CD&V niet 
aan de orde.  
 
Qua 
personeelsbezet-

Niet voor lang 
meer indien we 
niets 
ondernemen. 
Onze gemeente 
heeft in 
vergelijking met 
gelijkaardige 
gemeenten en 

Er is al veel volk 
en expertise 

Nog nodig : 
dienstencentrum 
en vergrijzings-
experten, 
ervarings-
deskundigen in 
armoede, in 

   



gebouwen, 
materiaal,…) 

ting zitten we 
zeker niet boven 
het Vlaamse 
gemiddelde.  
 
Vernieuwing van 
het wagen en 
machinepark 
(vooral groenere 
en duurzamer) is 
een uitdaging 
voor de volgende 
jaren. 
 
De gemeentelijke 
dienstverlening 
moet aangepast 
worden aan het 
ritme van 
werkende 
mensen. Een 
uitbreiding van 
het e-loket, 
invoeren van 
werken op 
afspraak, … zijn 
hier voorbeelden 
van. 
 

Vlaams 
gemiddelde 
beduidend 
minder 
personeel. Dit 
resulteert in een 
lagere 
personeelskost, 
maar op termijn is 
dit niet houdbaar. 
Om de kosten 
niet te laten 
stijgen zullen we 
dus nog meer 
moeten 
digitaliseren en 
inzetten op 
materiedeskundig
heid. 
Ondertussen 
worden onze 
burgers als maar 
meer ervaren 
gebruikers van 
internet en online 
diensten; als 
gemeente moet 
je maw ervoor 
zorgen dat de 
burger digitale 
kanalen ter 
beschikking 
heeft. (cfr ons 
programma) 

jongerenbeleid, 
en iemand die dit 
actief opvolgt 

  

Er komen steeds 
meer taken naar 
de gemeente. De 
vraag om een 
fusie aan te gaan 

 CD&V is resoluut 
tegen een 
verplichte fusie. 
De eigenheid van 
onze gemeente is 

De n-va is ervan 
overtuigd dat een 
fusie op termijn ( 
binnen dit en 10 
jaar) 

Een goede fusie 
kan de bevolking 
ten goede 
komen. Nodig: 
twee besturen die 

   



wordt groter. Wat 
denken jullie 
hierover? 

belangrijk. Groter 
wil niet 
noodzakelijk 
zeggen beter en 
efficiënter. 

onvermijdelijk is. 
Maar wij willen 
ons lot in eigen 
handen houden 
en geen 
opgelegde fusie 
ondergaan. 
Vandaar dat we 
ervoor pleiten 
een onderzoek te 
starten naar 
welke mogelijke 
fusie onze 
bevolking ten 
goede zou komen 
en bijgevolg 
voldoende 
draagvlak kan 
krijgen. (cfr ons 
programma) 

gaan voor hun 
inwoners en niet 
voor eigen ego's.  
 

        

‘Berlare leeft’ 

Zijn er 
ontbrekende 
domeinen in 
cultuur, sport, … 
waarin de 
gemeente nog 
een stimulerende 
rol kan hebben? 

 Het aanbod is 
reeds voldoende 
en zeer divers. 
Onderhouden 
van de 
infrastructuur en 
in stand houden 
van de bestaande 
ondersteuning is 
noodzakelijk. 

Het aanbod is al 
redelijk goed. 
Voor ons komt 
het erop aan dit 
vol te houden en 
te laten mee 
evolueren met de 
veranderende 
behoeften. 

In samenwerking 
met scholen en 
betrokken 
organisaties: 
aanbieden van 
workshops en 
activiteiten om 
jongeren te 
sensibiliseren 
voor en te 
betrekken bij 
maatschappelijke 
thema’s als 
milieu, mobiliteit, 
armoede, 
ontwikkelings-
samenwerking, 

   



holibi+, gelijke 
kansen en 
andere 
maatschappelijke 
uitdagingen.  

Zie ook onder 
‘jeugd’. 

Hoe zien jullie 
‘verenigingen’, 
als groepen 
mensen die nodig 
zijn om de 
mensen te helpen 
zich in een 
gemeenschap te 
voelen, of als 
vrijwilligers die 
kunnen bijdragen 
om bepaalde 
taken toch uit te 
voeren? 

 Verenigingen zijn 
het DNA van 
onze gemeente. 
We moeten er 
dan ook alles aan 
doen om hen te 
ondersteunen. 
CD&V wil werk 
maken van een 
snelle en flexibele 
uitleendienst met 
een meer 
uitgebreid 
aanbod, van een 
online raadpleeg-
systeem voor de 
bezetting van 
gemeentelijke 
lokalen, zoals 
voor de voor de 
sporthallen al 
bestaat. 
  
Om het 
patrimonium 
maximaal te 
benutten wil 
CD&V dat 
verenigingen 
gemeentelijke 

Een bruisend 
verenigingsleven 
is de smeerolie 
van de lokale 
maatschappij. Als 
gemeente moet 
je dit blijven 
ondersteunen. 
Dat kan door 
subsidies ( bijv bij 
de opstart), maar 
belangrijk is ook 
dat de gemeente 
een faciliterende 
rol vervult om de 
verenigingen 
zelfstandig 
projecten te laten 
ontwikkelen. 

Beiden zijn waar 
voor ons. 
Bevorderend voor 
gemeenschaps-
gevoel, voor 
sociaal netwerk 
en 
gemeenschaps-
zin. Nodig: 
verenigingen 
betrekken bij 
natuurbehoud, 
zwerfvuil, 
huiswerkbegelei-
ding, 
buddysystemen 
waarin inwoners 
elkaar 
begeleiden. 
Een gemeente 
kan een 
belangrijke rol 
spelen in het 
stimuleren van 
vrijwilligerswerk 
binnen 
verenigingen. 
 

   



zalen gratis 
kunnen gebruiken 
voor bestuurs-
vergaderingen, 
dat het openbaar 
domein 
(kasteelpark 
Berlare, 
gemeentehof 
Overmere, …) 
gratis zijn voor 
activiteiten en 
evenementen. 
 

        

Tewerkstelling, middenstand, lokale bedrijven 

Wordt deze 
gemeente verder 
uitgebouwd als 
een 
‘slaapgemeente’ 
of moet er ook 
meer plaatselijke 
tewerkstelling 
bijkomen? 

 We willen een 
beleid dat 
ondernemers 
stimuleert om 
zich in onze 
gemeente te 
vestigen en hier 
hun activiteiten te 
ontwikkelen.  
 
Dit kan door 
betaalbare 
opslagruimtes te 
voorzien, 
ondersteuning te 
bieden aan 
startende 
ondernemers, 
door kangoeroe-
bedrijven en een 
bedrijfsverzame-
lingsgebouw voor 
startende 

Deelgemeente 
Uitbergen is dat 
helaas al… De 
trend van 
toenemende 
verstedelijking zal 
het landelijke 
karakter van ook 
onze gemeente 
onder druk 
zetten. Daarom 
pleit n-va voor 
een breed 
ruimtelijke 
ordening plan.  
Wij wensen 
tevens een 
gezinsvriendelijk 
beleid te voeren 
om jonge 
gezinnen te 
houden en aan te 
trekken. 

De Donk heeft 
meer potentieel! 
Er zijn enkele 
mooie nieuwe 
zaken, maar toch 
blijft de Donk het 
imago 
meedragen van 
“vergane glorie”.  
Winkelpanden in 
de dorpskernen 
staan leeg.  
De toekomst met 
ons: 
een 
duurzaamheids-
clausule in 
gemeentelijke 
bestekken (meer 
kansen voor 
bedrijven die in of 
dichter bij Berlare 
gevestigd zijn. Dit 

   



ondernemers, … 
 
Als CD&V vinden 
we dat we onze 
lokale 
ondernemers 
moeten 
stimuleren door 
meer lokaal te 
kopen.  
 
Door meer te 
werken met 
middenstanders 
en landbouwers 
uit de eigen 
gemeente, 
investeert het 
bestuur resoluut 
in de eigen lokale 
economie. 
 

Daarnaast willen 
we ervoor zorgen 
dat onze lokale 
economie alle 
kansen tot 
verdere bloei 
krijgt (cfr ons 
programma) 

is niet alleen 
beter voor het 
milieu (minder 
gereden 
kilometer), maar 
biedt ook de 
lokale 
ondernemers 
meer kansen.  
 
Een 
vestigingspremie 
(minimale 
blijftermijn van 3 
jaar) voor nieuwe 
winkels en 
horeca-zaken en 
ondersteuning 
voor de blijvers in 
de dorpskernen 
en aan de Donk.  
 
Lege panden 
openstellen als 
pop-up of co-
working ruimte 
voor starters, 
zelfstandigen en 
thuiswerkers.  
Een 
armoedebeleidspl
an uitwerken in 
samenwerking 
met het Gros, 
vakwerkgroep 
armoede, 
hulporganisaties 
en 
ervaringsdeskund



igen. We willen 
het aantal 
mensen met 
leefloon laten 
dalen door in te 
zetten op 
werkervaringssta
ges, sociale 
economie, 
coaching, 
aanbieden van 
een netwerk, 
onderwijs, 
intensieve 
samenwerking 
tussen actoren, 
gezond en zuinig 
wonen, 
gezondheid, … 
 
Wij willen 
kansengroepen 
activeren in de 
lokale economie 
en sociale 
tewerkstelling bij 
lokale 
ondernemingen 
belonen. 
 
We willen sociale 
ondernemingen 
aantrekken en 
helpen opzetten 
en nieuwe 
vormen van 
ondernemen in 
de circulaire 
economie 



stimuleren. 
 
Een betaalbare 
klusjesdienst voor 
senioren en 
mensen in 
kansarmoede, die 
al vanaf 1 uur 
aan huis komt,  
biedt kansen voor 
sociale 
tewerkstelling.  
De uitbouw van 
een volwaardig 
sociaal restaurant 
en een actief 
dienstencentrum 
met een gezellige 
ontmoetingsplek 
voor iedereen. 
Door een 
systeem van 
gemengde prijzen 
(goedkoop voor 
mensen in 
armoede en 
marktconforme 
prijzen voor 
anderen) zorgen 
we dat iedereen 
er zich welkom 
voelt. Dit is 
tevens een ideale 
plek voor 
werkervaringssta
ges voor mensen 
uit de 
kansengroepen. 
Een taxidienst 



met vrijwilligers 
zorgt dat dit 
bereikbaar is voor 
iedereen.  
 
Dus nee, we 
willen niet verder 
werken aan de 
uitbouw van een 
“slaapgemeente”
maar inzetten op 
tewerkstelling.  
 

Wanneer 
verwachten jullie 
dat het 
bedrijventerrein in 
Overmere er 
komt, en zal dit 
de plaatselijke 
bedrijven ten 
goede komen? 

 Dit dossier ligt 
door toedoen van 
de huidige 
meerderheid 
reeds 7 jaar stil. 
Wij willen samen 
met 
intercommunale 
DDS werk maken 
van een snelle 
inrichting van dit 
bedrijventerrein. 
Een win-win voor 
ondernemers en 
werknemers in 
onze gemeente.  
 

Geen idee! 
Indien n-va mee 
kan besturen dan 
willen we daar 
onmiddellijk werk 
van maken. Wij 
wensen die 
zachte KMO zone 
vooral ook 
aantrekkelijk te 
maken voor jonge 
start-ups. 

Wij weten niet 
wat de termijn is 
om dit op te 
leveren.  
Maar wij zijn 
groot 
voorstander, ook 
om duurzame 
redenen, om 
onze 
zelfstandigen 
kansen te bieden. 
Zij moeten krijgen 
in dit 
bedrijventerrein. 
 

   

Hoe kan de 
gemeente 
stimuleren dat er 
meer winkels, 
horeca bijkomen, 
of is dat niet 
nodig? (al 
genoeg, privé-
initiatief,…) 

 CD&V de 
bestaande handel 
en horeca in de 3 
deelgemeenten 
stimuleren door 
het opmaken van 
een strategisch 
commercieel plan 
en een handel en 

Lokale 
middenstand en 
horeca laten een 
gemeente leven 
en zijn tevens 
een belangrijke 
motor voor 
tewerkstelling en 
toerisme. Maar 

De gemeentetaks  
op casino’s moet 
middelen 
bezorgen om de 
lokale  horeca te 
promoten en te 
ondersteunen.  
 
Zie ook hoger 

   



horecacoach aan 
te stellen binnen 
de gemeente.  
 
Maar vooral rond 
het Donkmeer wil 
CD&V terug meer 
handel en horeca  
in plaats van 
meer 
appartements-
gebouwen. Ook 
voor het 
toerisme. 
Bij goedkeuring 
van 
bouwprojecten 
werden vaak zelf 
de bepalingen uit 
het Donkfrontplan 
aan de kant 
geschoven. Het 
Donkfrontplan 
werd opgemaakt 
‘om de eigenheid 
en het uitzicht 
rond het 
Donkmeer te 
bewaren en de 
horeca te 
stimuleren’...   
 
CD&V stelt voor 
om een 
stedenbouwkun-
dige verordening 
op te maken die 
oplegt dat steeds 
een handels-

ook voor ons 
toenemend 
aantal senioren 
vormen zij een 
mogelijkheid voor 
sociale contacten 
zodat senioren uit 
hun mogelijk 
isolement blijven. 
Het blijft natuurlijk 
een privé initiatief 
waar je je als 
overheid niet 
teveel moet mee 
bemoeien. Waar 
wel een taak voor 
de gemeente 
samen met de 
middenstandsorg
anisaties is 
weggelegd is 
nadenken over 
het business 
model van de 
lokale winkel in 
een wereld waar 
steeds meer 
mensen shoppen 
via internet… 

over de 
vestigingspremie 
en gebruik van 
lege panden.  
 



ruimte  op het 
gelijkvloers 
voorzien wordt. 
Dat is goed zowel 
voor de 
eigenaars, 
projectontwikke-
laars en burgers/ 
bezoekers. 

        

Leefmilieu/Klimaatverandering 

De gemeente 
heeft ook een 
belangrijke rol in 
de 
mentaliteitswijzigi
ng die nodig is 
om 
klimaatveranderin
g tegen te gaan, 
wordt gezegd. 
Wat kan de 
gemeente doen? 

 Het is hoog tijd 
dat we als 
gemeente ook 
ons steentje 
bijdragen aan de 
klimaatdoelstellin
gen. Dat kan door  
het 
burgemeesters-
convenant te 
ondertekenen, 
zich in te zetten 
voor  de 
Europese en 
regionale 
inspanningen om 
de CO2-uitstoot 
te verminderen .  
 
Een wooncoach 
moet mensen 
wegwijs maken in 
het kluwen van 
premies, 
energieleningen, 
energiebesparen
de maatregelen.  

We zouden als 
eens beginnen 
met het 
Burgemeestersco
nvenant 2030 te 
ondertekenen en 
de ermee 
gepaard gaande 
acties op te 
starten! (cfr ons 
programma) 

Een 
duurzaamheids-
coördinator moet 
het 
gemeentebestuur 
ondersteunen om 
van Berlare een 
duurzame 
gemeente te 
maken. Inzetten 
op duurzame 
energie en 
goederen maakt 
niet alleen van 
onze wereld een 
betere plek, maar 
zal ons op termijn 
ook een pak geld 
besparen.  
 
Inwoners 
stimuleren om 
aandeelhouder 
worden in 
bedrijven die 
propere energie 
produceren.  
 

   



Bedrijven 
aantrekken of 
stimuleren in 
eigen gemeente 
die inzetten op 
hernieuwbare 
energie en 
andere 
milieuvriendelijke 
maatregelen 
Installeren van 
vaste fijnstof- 
roet-, en NO2-
meters om 
inwoners 
bewuster te 
maken, ism het . 
Provinciaal 
Centrum voor 
Milieuonderzoek.  
Bewustwordingsc
ampagne en 
aanzet tot kleine 
maatregelen, 
zoals auto’s niet  
stationair laten 
draaien bij 
scholen.  
 
Zwaar verkeer 
sturen, 
sluipverkeer 
detecteren, 
voorkomen en 
beboeten 
 
Meer 
groenaanplanting
en op scholen.  



 
Het 
burgemeestersco
nvenant voor het 
Klimaat 
ondertekenen.  
 
Een 
gemeentebestuur 
heeft ook een 
voorbeeldfunctie: 
investeren in 
eigen “proper” 
wagenpark, 
isolatie, 
verwarming, 
fietskoeriers, 
keuze van de 
juiste 
nutspartners…  
Een echt 
masterplan om 
de natuur, het 
toerisme en de 
horeca (dus 
ecologie én 
economie) aan 
de Donk te 
promoten  en de 
uitverkoop van 
deze mooie 
omgeving te 
stoppen.  
 
Natuur- en milieu-
educatie 
activeren op 
school en in 
verenigingen.  



 
Snel en streng 
ingrijpen bij 
geluidsoverlast 
en sluikstorten in 
natuurgebieden. 
Een bestaand 
sluikstort trekt 
immers nog meer 
zwerfvuil aan. Het 
creëren van een 
stiltegebied in de 
natuur.  
 
Samenwerking 
tussen 
gemeentebestuur 
en 
natuurvereniging
en structureel 
verankeren.  
 
Uitbreiden van 
bosgebied door 
de aanleg van 
een geboortebos.  
 
Wilde fauna en 
flora bewaren 
met een 
ecologisch 
maaibeheer van 
bermen 
 

Sluikstorten wordt 
dikwijls als 
hinderlijk 
genoemd. Wat 
kan de gemeente 

 Nog meer 
inzetten op 
sensibilisering 
maar ook een 
verhoging van de 

Het is naïef te 
denken dat het 
onze inwoners 
zijn die hier 
meest schuld aan 

Natuur- en milieu-
educatie 
activeren op 
school en in 
verenigingen.  

   



meer doen dan 
een jaarlijkse 
inzameling om 
die mentaliteit te 
wijzigen? 

GAS-boetes voor 
zwerfvuilen en 
sluikstorten zijn 
noodzakelijk.  
 
Tevens willen we 
ook sterk 
ontraden door 
glascontainers 
ondergronds te 
plaatsen, om 
zwerfvuil-
meesters aan te 
duiden, … 
 

 

hebben. Zonder 
iemand ten 
kwade te willen 
duiden: het zijn 
vooral passanten 
die blikjes ed 
achter laten 
(wielertoeristen, 
weekend 
uitgangsleven  
tussen Aalst-
Lokeren-Gent-
Donk, enz) 
Een lik op stuk 
beleid, meer 
controle, 
camera’s 
inwoners die 
onmiddellijk 
melden,… dat is 
het enige wat kan 
helpen. Snel 
ruimen is 
noodzakelijk 
omdat “vuil” 
bijkomend “vuil” 
aantrekt. 

 
Snel en streng 
ingrijpen bij 
geluidsoverlast 
en sluikstorten in 
natuurgebieden. 
Een bestaand 
sluikstort trekt 
immers nog meer 
zwerfvuil aan. Het 
creëren van een 
stiltegebied in de 
natuur is ook 
belangrijk voor 
milieu en mens.  
 
Berlare properder  
maken door een 
totaalaanpak, dat 
start met 
bewustmaking en 
fierheid op onze 
omgeving. Wij 
zetten in op 
voorkomen, 
bewustmaken, 
strenger 
bestraffen en 
sneller opruimen. 
 
Een 
bewustmakingsca
mpagne en 
bordjes met “We 
hebben net 
opgeruimd, hou 
het netjes!”. 
Bestraffend en 
ontradend door 



strenger toezicht 
en hogere gas-
boetes. 
 
Een 
netheidscoördinat
or volgt de 
sluikstorten op en 
pakt deze aan in 
samenspraak met 
de politie, de 
milieuraad en de 
huisvuil 
intercommunale.  
 
Elke straat krijgt 
een peter of 
meter, die het 
zwerfvuil monitort 
en de 
netheidscoördinat
or en andere 
diensten op de 
hoogte brengt. 
 
Mogelijkheden 
om zelf actie te 
ondernemen 
beter bekend 
maken, zoals het 
gebruik van de 
witte zakken.  
 
Een jaarlijkse 
wedstrijd voor de 
“schoonste” 
straat.  
 
Inzet van een 



veegwagen. 
 
Gratis vuilzakken 
voor mensen met 
een omnio-
statuut of zware 
handicap 
 
Een convenant 
afspreken met de 
handelaars om 
plastic zakjes te 
weren en ander 
verpakkingsmater
iaal zoveel 
mogelijk te 
vermijden.  
 
Het ondertekenen 
van de 
Statiegeldalliantie
. 

        

Berlare sociaal 

Het OCMW-
rusthuis is 
volgens de ene te 
duur, volgens de 
andere onder het 
Vlaams 
gemiddelde. Feit 
is dat het voor 
velen 
onbetaalbaar is. 
Kan de gemeente 
daar iets aan 
doen? 

 CD&V wil 
goedkopere 
rusthuisprijzen 
voor eigen 
inwoners.  
Driekwart van de 
rusthuisbewoners 
hebben een 
pensioen dat niet 
volstaat om de 
factuur te 
betalen. Inwoners 
van de gemeente 
of wie een band 
met de gemeente 

Dit is een 
algemeen 
probleem voor 
veel gemeenten. 
Als we in Berlare 
de kostprijs willen 
verlagen, dan 
zullen we ofwel 
de 
dienstverlening 
navenant moeten 
“downgraden” 
ofwel de 
belastingen 
verhogen. Wij 

De uitwerking van 
een strategisch 
plan om de 
vergrijzing in 
onze gemeente 
op te vangen. 
 
De dagprijs van 
het OCMW- 
rusthuis niet 
boven het 
Vlaams 
gemiddelde laten 
uitstijgen  en de 
onderhoudsplicht 

   



kan aantonen 
moet hier 
betaalbare zorg 
krijgen. Want die 
inwoners betaalt 
ook al mee door 
de gemeente-
belastingen. 
De dagprijs in het 
WZC Ter Meere, 
het OCMW-
rusthuis in 
Overmere, steeg 
sinds 2009 al met  
5 indexeringen, 
van 47,50 euro 
naar 55 euro. Het 
is zo het tweede 
duurste OCMW-
rusthuis van de 9 
OCMW 
Woonzorgcentra 
in onze 
buurgemeenten. 
Zelfs 4 private 
WZC’s in de 
buurt  hanteren 
goedkopere 
kamerprijzen.  

durven de 
volgende 
denkpiste 
lanceren: kunnen 
we een 
solidariteitsprincip
e introduceren 
waarbij de iets 
meer 
vermogende 
zorgbehoeftige 
een hogere 
bijdrage betaalt 
en de minder 
behoede burger 
iets lagere 
bijdrage betaalt? 
Daarnaast vinden 
we het logisch 
dat de kinderen 
bijdragen indien 
hun bejaarde 
ouder(s) 
onvoldoende 
middelen heeft. 

afschaffen.  
 

Wat kan een 
gemeente zelf 
nog doen om het 
sociaal beleid te 
versterken? 

 Iedereen moet de 
mogelijkheid 
krijgen om zich te 
verplaatsen, zich 
te ontspannen, 
en zich zorgeloos 
buitenshuis te 
begeven.  Een 
toegankelijkheids
-toets moet 

 Een 
armoedebeleids-
plan uitwerken in 
samenwerking 
met het Gros, 
vakwerkgroep 
armoede, 
hulporganisaties 
en 
ervaringsdeskund

   



aantonen of dat 
zo is.  
Het succes van 
het 
dorpsrestaurant 
in het WZC ter 
Meere kan nog 
groter door de 
frequentie te 
verhogen: 
minstens 
wekelijks een 
dorpsrestaurant. 
Ook in Berlare en 
Uitbergen moet 
iets gedaan aan 
de sluimerende 
vereenzaming.  
 
Door de dure 
rusthuizen en 
serviceflats zullen 
meer ouderen 
thuis nood 
hebben aan zorg 
en 
ondersteuning. Er 
is daarom nood 
aan een betere 
ondersteuning 
van 
mantelzorgers, 
en het uitbreiden 
van 
thuiszorgdiensten
.  
De oprichting van 
een fysiek huis 
van het kind is 

igen. We willen 
het aantal 
mensen met 
leefloon in de 
gemeente te 
doen dalen door 
in te zetten op 
werkervaringssta
ges, sociale 
economie, 
coaching, 
aanbieden van 
een netwerk, 
onderwijs, 
intensieve 
samenwerking 
tussen actoren, 
gezond en zuinig 
wonen, 
gezondheid, … 
 
We consulteren 
mensen in 
armoede bij 
beleidsbeslissing
en, die financiële 
gevolgen hebben 
voor de 
inwoners.. Zij 
zorgen voor een 
armoedetoets bij 
belangrijke 
beleidsbeslissing
en. 
 
Meer bewustheid 
voor armoede 
oproepen bij wie 
het wel goed 



een perfect 
instrument in de 
strijd tegen 
kinderarmoede.  
 

heeft.  
 
De openbare 
bibliotheek is een 
uitgelezen plek, 
door de lage 
drempel en de 
niet-
stigmatiserende 
uitstraling, om 
een pak sociale 
diensten 
verstrekken aan 
mensen in 
armoede, zoals 
computeropleidin
g, 
huiswerkbegeleidi
ng, 
sollicitatietraining, 
uitleen van 
gereedschap en 
andere 
materialen, … 
 
De uitbouw van 
een volwaardig 
Huis van het 
Kind, met 
ondersteuning 
voor alle 
opvoedingsverant
woordelijken 
(alleenstaande 
ouders, 
pleegouders, ...) 
door 
gespecialiseerde 
diensten zoals 



Kind en Gezin, 
Kinderopvang, 
opvoedingswinkel
, gemeentelijke 
diensten, 
huiswerkbegelei-
ding, jongeren 
adviescentrum, 
dienst kraamzorg, 
vrijwilligers, 
pamperbank, 
Gezinsbond, 
kinderoppas-
dienst, 
drugspreventie,  
… 
Mensen met 
problemen, zoals 
armoede, 
schuldenlast, 
leerachterstand, 
psychische 
problemen, 
familiale 
problemen, 
kindermishande-
ling, drugsproble-
matiek, … , laten 
we (pro-)actief 
opvolgen en 
ondersteunen 
door het Sociaal 
huis.  
 
Een betaalbare 
klusjesdienst voor 
senioren en 
mensen in 
kansarmoede, die 



al vanaf 1 uur 
aan huis komt. 
Ook dit biedt 
kansen voor 
sociale 
tewerkstelling.  
 

Hoe staan jullie 
tegenover de 
soms racistische, 
homofobe 
opmerkingen van 
inwoners uit deze 
gemeente? 

 Racisme en 
homofobie zijn 
verwerpelijk. 

Verwerpelijk! 
Maar we moeten 
wet zijn allen 
leren om hier op 
te reageren en 
mensen erop aan 
te spreken 
wanneer we er 
mee 
geconfronteerd 
worden. 

Iedereen verdient 
met respect te 
worden 
behandeld! 

   

        

Toerisme 

Hoe zien jullie 
Berlare als 
toeristische 
gemeente? 

 Toerisme is nog 
steeds een 
belangrijke speler 
in onze 
gemeentelijke 
economie.  
 
Het stimuleren 
van toeristische 
ondernemers om 
hun activiteiten op 
en rond het 
Donkmeer uit te 
bouwen zorgt 
voor een 
aantrekkings-
kracht en kan 
bijkomende 
arbeidsplaatsen 

Dit is een 
belangrijke troef! 
Ons Donkmeer 
is één van de 
grootste 
binnenwateren 
in Vlaanderen. 
Toerisme zorgt 
voor leven, komt 
de lokale 
economie ten 
goede en laat 
ons als inwoner 
ook fier zijn op 
onze prachtige 
gemeente. (cfr 
ons programma) 
Maar toerisme is 
meer dan ons 

We hebben 
enorme 
toeristische 
troeven en 
geweldige horeca, 
maar die worden 
door de 
buitenwereld veel 
te weinig 
opgemerkt en 
onvoldoende 
gepromoot. De 
casino’s bieden in 
dit verhaal geen 
meerwaarde. 
We waarderen de 
Waterfeesten op 
tot een 
zelfbedruipend 

   



genereren.  
 

Donkmeer 
alleen. Er zijn 
verschillende 
fietsknoop-
punten, 
fietsroutes en 
wandelwegen 
waarvoor wij 
ook aandacht 
hebben! 

gratis festival.  
 
Zie hoger de 
invoering van een 
gemeentetaks in 
op casino's: 
middelen om 
horeca te 
promoten.  
 
Leuke initiatieven 
beter in de kijker 
zetten, mooi 
inkleden, 
aantrekkelijk 
maken en goed 
ondersteunen. 
 

Wat is volgens 
jullie de taak van 
een gemeente in 
het toerisme? 

 Een stimulerende 
en 
ondersteunende 
partner. 

De bovenlokale 
promotie kan 
veel beter. 
Misschien biedt 
de overdracht 
van Nieuwdonk 
naar de 
provincie niet 
enkel een 
bedreiging maar 
veeleer een 
kans om samen 
te werken en 
nog meer 
toeristische 
evenementen 
op te zetten. 

Het 
gemeentebestuur 
moet actief 
meewerken aan 
een goed 
toerismebeleid en 
verenigingen 
stimuleren en 
ondersteunen 
waar nodig om 
ons toerisme te 
verbeteren. 

   

        

Jeugd 

Hoe zien jullie het 
jeugdwerk 

 Het is belangrijk 
dat de gemeente 

Onze 
standpunten 

We 
onderschrijven 

   



(jeugdvereniginge
n, jeugdhuis) en 
hun noden verder 
evolueren? 

hier blijft de 
nodige financiële 
maar zeker ook 
logistieke 
ondersteuning en 
de nodige 
infrastructuur blijft 
voorzien. Het 
memorandum van 
de jeugdraad 
onderschrijven we 
volledig.   

rond Jeugd 
beleid zullen 
uitgebreid aan 
bod komen 
tijdens “Debatle” 

het volledige 
memorandum van 
de Jeugdraad van 
Berlare en vragen 
de blijvende, 
duurzame 
ondersteuning 
van het lokale 
jeugdwerk, 
inclusief de 
jeugdraad, door 
de gemeente 
Berlare om zo 
jeugdwerk te 
stimuleren. 
Een professionele 
ondersteuning 
voor het 
jeugdhuis “De 
Kazerne” en een 
oor voor hun 
noden.  
Aanbieden van 
workshops en 
activiteiten om 
jongeren te 
sensibiliseren 
voor en te 
betrekken bij 
maatschappelijke 
thema’s als 
milieu, mobiliteit, 
armoede, 
ontwikkelingssam
enwerking, 
holibi+, gelijke 
kansen en andere 
maatschappelijke 
uitdagingen. 



Hierover wordt 
ook 
samengewerkt 
met scholen, 
jeugdvereniginge
n en betrokken 
organisaties.  
 
Een grotere en 
efficiëntere 
tussenkomst voor 
de buzzypas bij 
de schoolgaande 
jeugd of een 
cheque voor 
dezelfde waarde 
voor 
fietsherstellingen 
bij fietshandelaars 
in onze 
gemeente.  
Beter 
onderhouden van 
de infrastructuur 
en terreinen voor 
jongeren.  
De creatie van 
leuke 
speelterreinen, 
natuurspeeltuinen 
en hangplekken 
voor jongeren, 
ook voor de 
oudere jongeren.  
 

Wat kan de 
gemeente doen 
om het jeugdwerk 
te ondersteunen? 

 Elke buurt 
verdient een 
speelplein of 
ontmoetingsplaats

 Idem als vorig 
antwoord 

   



. CD&V wil 
daarop inzetten 
en ook de 
verbindingen 
tussen deze 
speelruimte 
kindvriendelijk 
uitbouwen. 
 
We willen hier ook 
ouders en 
kinderen bij 
betrekken.   
 
CD&V wil verder 
de oprichting van 
een speelfonds, 
met bijdragen van  
de ontwikkelaars 
van verkavelingen 
van meer dan 10 
gebouwen of 
grote 
appartementsgeb
ouwen. Dit fonds 
moet dienen om 
nieuwe 
speelterreinen 
aan te leggen in 
de buurt van de 
projecten. Zo 
bouwen 
projectontwikke-
laars mee aan de 
sociale cohesie 
binnen onze 
gemeente. 
 

Wat met de niet-    Zie hoger:    



georganiseerde 
jeugd? 

aanbieden van 
workshops en 
activiteiten om 
jongeren te 
sensibiliseren 
voor en te 
betrekken. 
 
De creatie van 
leuke 
speelterreinen, 
natuurspeeltuinen 
en hangplekken 
voor jongeren, 
ook voor de 
oudere jongeren.  
 

Zijn er voldoende 
ontspanningsmog
elijkheden voor 
+16-jarigen? Wat 
er evt. aan te 
doen? 

 De gemeente 
heeft hier vooral 
een 
ondersteunende 
rol in op te 
nemen. 
Initiatieven zoals 
JH De Kazerne 
en de heropstart 
van een jeugdhuis 
in Overmere zijn 
hierbij cruciaal. 

 

 Neen,  
Een professionele 
ondersteuning 
voor het 
jeugdhuis “De 
Kazerne” en een 
oor voor hun 
noden moet nog 
meer jongeren 
naar het 
plaatselijk 
jeugdhuis leiden.  
 
Herbekijken, in 
samenspraak, 
van skatepark: 
opzet en ligging. 
Ook om 
geluidshinder te  
verminderen. 
Achter de sporthal 
?  

   



  
Zie hoger: 
aanbieden van 
workshops en 
activiteiten om 
jongeren te 
sensibiliseren 
voor en te 
betrekken bij 
maatschappelijke 
thema’s, en 
aanleg van 
hangplekken ook 
voor de oudere 
jongeren.  
 

        

Dierenwelzijn 

Ook dierenwelzijn 
is blijkbaar 
belangrijk in deze 
gemeente: zie 
berichten over 
verloren gelopen/ 
verongelukte 
huisdieren, de 
vraag naar een 
hondenweide.  
Is de 
samenwerking 
met 
Wheels4Animals 
voldoende? 

 Om mensen die 
niet beschikken 
over een (grote) 
tuin toch hun 
hond eens te 
laten rennen 
willen we als 
gemeente 
investeren in een 
hondenlosloopwei
de. Het is volgens 
het veldwetboek 
nog steeds 
verboden om 
honden op de 
openbare weg of 
openbare 
plaatsen te laten 
rondhossen. Een 
hondenlosloopwei
de is dan ook een 

Wij wensen 
“dierenwelzijn” 
als portefeuille 
toe te voegen bij 
een 
schepenambt 
zodat er beleid 
rond kan 
gevoerd 
worden. (cfr ons 
programma) 

Neen,  er is meer 
nodig op gebied 
van dierenwelzijn 
zoals  
een schepen met 
de bevoegdheid 
dierenwelzijn 
 
Voldoende 
hondenuitlaat-
plekken en 
losloopzones voor 
honden 
 
Aanpak 
zwerfkatten: 
verder uitbouwen 
van de bestaande 
initiatieven en een 
betere 
ondersteuning 

   



win-win voor 
honden en hun 
baasjes maar ook 
voor gewone 
wandelaars die 
niet meer in 
contact zullen 
komen met 
loslopende 
honden.  
De samenwerking 
met Wheels 4 
animals voldoet 
aan de 
verwachtingen. 

van de 
vrijwilligers.  
 
Huisdieren 
toegelaten in 
rusthuizen en 
serviceflats 
 
Geluidsarm 
vuurwerk 
 

Wat kan de 
gemeente doen 
om jagers te 
verplichten regels 
te volgen? 

 De gemeente 
heeft hier geen 
enkele 
bevoegdheid in. 
De Vlaamse 
overheid regelt de 
jacht in 
Vlaanderen. De 
Vlaamse 
natuurinspectie 
doet het toezicht 
hierop. De laatste 
jaren zijn er in 
Berlare geen PV’s 
opgemaakt voor 
illegale of 
malafide 
praktijken. Dit 
bewijst dat het 
merendeel van de 
Berlaarse jagers 
zich steeds 
gedragen conform 
de verplichtingen. 

Niets, behalve 
zorgen dat er 
onmiddellijk 
opgetreden 
wordt bij 
overtredingen. 

Jachtvergunning 
schorsen bij niet 
opvolgen van de 
regels en bij 
recidivisten, 
boetes opleggen.  

   



        

Prioriteiten 

Wat zijn voor 
jullie de 
prioriteiten voor 
de volgende 
legislatuur, die 
met het 
beschikbare 
budget 
realiseerbaar 
zijn? Geef jullie 
top 10, aub. 

 CD&V Berlare wil 
jaarlijks 
investeren in de 
kwaliteit van de 
gemeentewegen 
op basis van 
objectieve 
beoordelingscriter
ia. 
 
CD&V wil een 
stedenbouwkundi
ge verordening 
opmaken die 
handel en horeca 
stimuleert bij 
nieuwe projecten 
rond het 
Donkmeer.  
 
CD&V Berlare wil 
de volgende 
legislatuur werk 
maken van een 
beter onderhoud 
van voetpaden, 
pleinen, 
kerkhoven, trage 
wegen, 
verkeersborden, 
houtkanten, … 
 
CD&V wil dat 
inwoners van 
Berlare een 
korting krijgen op 
de ligdagprijs in 

Wij verwijzen 
hier graag naar 
ons programma 
dat in de 
komende dagen 
wordt bekend 
gemaakt. 

1.Een efficiënt en 
eerlijk beleid  Zo 
wil sp.a-Groen 
een volledige 
openbaarheid van 
bestuur, zoals de 
publicatie van de 
verslagen van het 
schepencollege, 
het openbaar 
maken van 
contacten met 
bouwpromotoren, 
het opwaarderen 
van de 
gemeenteraad ( 
livestreamen, een 
vraagmoment 
voor inwoners) 
 
2.Een streng 
financieel beleid, 
afschaffing van de 
oneerlijke en 
inefficiënte 
algemene 
belasting van €55 
per gezin, meer 
gebruik maken 
van eigen (of bij 
hogere overheden 
beschikbare) 
expertise dan van 
studiebureau’s en 
consultants. 
 
3. We lanceerden 

   



het rusthuis.  
 
Om leegstand en 
verkrotting tegen 
te gaan en 
tegelijkertijd jonge 
gezinnen kansen 
te geven om in 
Berlare te blijven 
wonen wil CD&V 
een aankoop en 
vervolgpremie in 
het leven roepen. 
    
CD&V wil een 
wekelijkse markt 
in onze gemeente 
op poten zetten.  
 
CD&V wil 
investeren in 
(verkeers)slimme 
oplossingen in 
onze 
dorpskernen. Het 
is hoog tijd voor 
een structurele 
oplossing voor het 
mobiliteitsproblee
m in het dorp van 
Overmere. Het 
uitvoeren van een 
studie in 
samenwerking 
met het 
Agentschap 
Wegen en 
verkeer om de 
verschillende 

ons eigen 
armoedebeleidspl
an “T!jd voor 
bele!d” om onze 
Donkgemeenten 
een fantastische 
plek te maken 
voor  iedereen. 
Volgens Kind en 
Gezin steeg het 
aantal gezinnen in 
kansarmoede hier 
met 4% gestegen 
sinds vorig jaar. 
Sinds 2007 steeg 
Berlare op de 
kansarmoede-
index van 1,8% 
naar 12,9%, in 
Oost-Vlaanderen 
de op één na 
sterkste stijger en 
slechter dan 
Dendermonde en 
Aalst. 
Dit is slecht voor 
de lokale 
economie en het 
toerisme, dus is 
het een zaak van 
iedereen. 
 
4.Haar inwoners 
een onbezorgde 
oude dag 
bezorgen lijkt ons 
één van de 
belangrijkste 
taken van een 



pistes (slimme 
verkeerslichten, 
het aanleggen 
van een ovonde, 
…) uit te klaren 
en de werken zo 
snel mogelijk aan 
te vatten is voor 
ons prioritair. In 
Berlare is het niet 
zozeer de 
dorpskern waar 
het probleem zich 
situeert, maar de 
as Brugstraat, 
Emiel 
Hertecantlaan – 
Frankrijkstraat. 
CD&V ijvert voor 
een snelle 
heraanleg van 
deze 3 straten, 
met behoud van 
voldoende 
parkeerplaatsen 
en veilige voet- en 
fietspaden. In het 
centrum van 
Uitbergen pleit  
CD&V voor het 
installeren van 
slimme camera’s 
die de 
tonnagebeperking 
opvolgen. 
 
CD&V wil een 
renovatie van het 
hoofdgebouw van 

gemeentebestuur. 
Ons OCMW-
rusthuis Ter 
Meere is één van 
de duurste in de 
regio en rusthuis 
Kruyenberg is nog 
duurder. Een 
gemiddelde 
Vlaamse vrouw 
ontvangt 
maandelijks 772 
euro bruto als 
wettelijk 
rustpensioen, 
maar een verblijf 
in ons OCMW-
rusthuis kost al 
gauw 1700 euro 
per maand, 
zonder de 
bijkomende 
kosten. We laten 
de dagprijs van 
het OCMW- 
rusthuis niet 
boven het Vlaams 
gemiddelde 
uitstijgen en we 
gaan de 
onderhoudsplicht 
afschaffen.  
 
5.Jeugdbeweging
en werken hier 
fantastisch, maar 
daar stopt het 
vaak voor 
jongeren ouder 



het kasteel maar 
is tegen de 
geplande 
nieuwbouw op het 
kerkplein van 
Berlare.  
 
CD&V Berlare wil 
meer 
speelweefsel en 
gratis toegang tot 
de nieuwdonk 
voor inwoners 
Berlare. 
 
CD&V wil van 
Berlare een 
fietsvriendelijke 
gemeente maken.   
 

dan 12 jaar. Die 
jongeren willen 
we  een stem 
geven. 
Bewustwording 
van 
maatschappelijke 
thema’s bij 
jongeren 
stimuleren.  
 
5.sp.a-Groen wil 
de terugbetaling 
van de Buzzypas 
uitbreiden en de 
aanvraag 
makkelijker 
maken.  
 
6.Volgens 
Statistiek 
Vlaanderen zorgt 
zwerfvuil hier voor 
flink meer overlast 
dan gemiddeld in 
Vlaanderen. Wij 
zetten in op 
voorkomen, 
bewustmaken, 
strenger 
bestraffen en 
sneller opruimen. 
Minder zichtbaar, 
maar gevaarlijker 
zijn de hoge 
concentraties aan 
fijn stof in onze 
landelijke 
gemeente. Vooral 



het sluipverkeer 
van vrachtwagens 
en de lange files 
in Overmere zijn 
één van de 
oorzaken. 
sp.a-Groen vraagt 
als één van de 
maatregelen een 
verkeersoplossing 
om de doorstroom 
te verbeteren.   
 
7..Volgens sp.a-
Groen moet 
dringend 
geïnvesteerd 
worden in de 
lamentabele 
toestand van 
fiets- en 
voetpaden en 
moeten er veilige 
fietsstallingen 
komen worden.  
 
8..De 
aanwezigheid van 
verschillende 
(voormalige) 
ondernemers op 
de lijst toont de 
aandacht voor 
lokale 
economie.Lokale 
ondernemingen 
zorgen immers 
voor lokale 
welvaart. sp.a-



Groen ijvert voor 
een betere 
ondersteuning 
van alle lokale 
ondernemers en 
horeca: een 
duurzaamheids-
clausule bij 
openbare 
bestekken en 
aanbestedingen 
(zie hoger) 
 
9. Meer steun aan 
de horeca met de 
opbrengst van 
een 
casinobelasting. 
De casino’s aan 
het Donkmeer, 
bieden geen 
enkele 
meerwaarde voor 
onze gemeente 
en dragen bij tot 
het stijgend aantal 
gokverslaafden. 
 
10. Meer sociale 
tewerkstelling in 
de lokale 
bedrijven om 
mensen uit 
kansarmoede te 
krijgen: mensen 
met leefloon in de 
gemeente 
werkervarings-
stages geven, 



werk in sociale 
economie, 
coaching, 
aanbieden van 
een netwerk, 
onderwijs, 
intensieve 
samenwerking 
tussen actoren, 
gezond en zuinig 
wonen, 
gezondheid, … 
 

 


